
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 września 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Coraz częściej w obiegu informacyjnym pojawiają się wypowiedzi na temat konieczności sprowadzenia 

do Polski pracowników z zagranicy, którzy mają w części pokryć deficyt rąk do pracy w naszym kraju. 

Opinia publiczna otrzymała informacje dotyczące sprowadzenia pracowników z krajów azjatyckich, co 

wzbudziło szerokie komentarze. Obywatele zwracają się do mnie, do mojego biura senatorskiego w tej spra-

wie. W związku z tym proszę o informację w sprawie polityki imigracyjnej rządu RP. 

Proszę również o informację, jak wiele osób spoza Unii Europejskiej uzyskało zezwolenie na pobyt stały 

na terytorium Polski w 2015 r., 2016 r. i w 2017 r. 
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